
Radny Rady Miasta Gliwice                                                            Gliwice, dnia 31.10.2024 r.  

Łukasz Chmielewski  

 

 

Szanowny Pan Jarosław Zięba  

Zastępca Prezydenta Miasta Gliwice 

 

ZAPYTANIE 

 

Dot. przyszłości działek nr 587, 588, 694, 695 – obręb Politechnika.  

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

zwracam się z prośbą o udzielnie odpowiedzi na następujące pytanie: 

Jakie kierownictwo Miasta Gliwice, posiada plany w sprawie przyszłości działek  

nr 587, 588, 694, 695 – obręb Politechnika, położonych w rejonie ul. Pszczyńskiej? 

 

Z wyrazami szacunku,  

 

Radny Rady Miasta Gliwice  

Łukasz Chmielewski 

 

 


